
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół nr 2/2/2019

Obrady rozpoczęto 26 września 2019 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:42 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 1°członków.

Obecni:
1.Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11.Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Wojciech Owczarek
Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Kowalczyk, Beata Zbróg

Poniższy porządek obrad przyjęto jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
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3. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich za I półrocze 2019 L

4. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2019 r.
5. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze
półrocze 2019 roku .

7. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026,
b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 L,

c. rezygnacji z prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów,
d. powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej

związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2020-2024,
e. zmiany uchwały Nr XXIII/9/2009 Rady Powiatu w Końskich z dnia 25 lutego

2009r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego dodatki
do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenie za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli,

f. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
Nr 1 w Końskich do projektu pn .: "Mechanik Twoją szansą na rynku pracy"
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Świętokrzyskiego2014-2020,

g. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
Nr 3 w Końskich do projektu pn.: "Nowe kompetencje szansą na rynku pracy"
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Świętokrzyskiego2014-2020,

h. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
im. Stanisława Staszica w Stąporkowie do projektu pn .: "W kierunku
zawodowego sukcesu" dotyczącego Programu Erasmus + Akcja 1 
Mobilność edukacyjna w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe,

1. ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej ,
J. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2019 rok,
k. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,
1. zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich

na 2019 rok.
8. Sprawy różne.

Ad.3.
Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za I półrocze 2019 L przedstawił Dyrektor ds. finansowych ZOZ
w Końskich Marek Basiak.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich za I półrocze 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Jarosław Lasota, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Kowalczyk, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

AdA.
Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2019 r. przedstawił Dyrektor Zabytkowego
Zakładu Hutniczego w Maleńcu Maciej Chłopek.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego
Zakładu Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota , Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Skowron
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

Ad.S.
Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć przedstawiła Skarbnik
Powiatu Edyta Drążkiewicz.
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W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał, dlaczego zmniejszyły się koszty kwalifikowane.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że jest to efekt przetargu
i rozłożenia się kosztów. Dodała, że nie można dokonać korekty, zejść z kosztów
kwalifikowanych, jeżeli na wkład własny brana jest pożyczka.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (l)
Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

Ad.6.
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze

2019 roku przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, w jakim zakresie
subwencje oświatowe pokrywają koszty jednostek.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczpoinformowała, że subwencja równoważąca

i wyrównawcza nie są kierowane, przy ich ustalaniu bierze się pod uwagę średni

dochód przypadający na mieszkańca naszego powiatu w stosunku do dochodu
mieszkańca w innym powiecie oraz inne czynniki, ale też wpływ ma długość dróg
powiatowych. Dodała, że w zakresie subwencji oświatowej na dzień 30 czerwca jest
29 800000 zł i jest to 8 z 13 rat i na koniec czerwca do zadań oświatowych

na działalności bieżącej brakuje 4 200 000 zł.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czy wpływów z tytułu

podatku PIT nie zrównoważy planowany wzrost najniższego wynagrodzenia.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że można się spodziewać,

że dochody z tego tytułu w sektorze publicznym będą wzrastały, natomiast
w prywatnym trudno przewidzieć. Dodała, że jest to dochód, który jest planowany
zgodnie z wytycznymi ministerstwa finansów i nie musi zostać wykonany.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy tak drastycznie
zostały zmienione przepisy, że wpływy z opłat komunikacyjnych są mniejsze.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczpoinformowała, że szczegółowychinformacji
w tym temacie może udzielić Naczelnik Wydziału Komunikacji, ponieważ miały

zostać wprowadzone zmiany odnośnie odpłatności, ale nie wie czy już weszły w życie.

Dodała, że może być mniejsza liczba rejestrowanych pojazdów, ale jest to dopiero
połowa roku i różnie się to kształtuje.

Na tym dyskusjęzakończono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego
za pierwsze półrocze 2019 roku.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: .ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

Ad.?
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2019-2026,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie prZYJęCIa

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigriiew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 L,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała, jakie są dalsze plany w sprawie remontu IV piętra,

który był zaplanowany odnośnie przeniesienia Poradni Psychologiczno
Pedagogicznej , czy jeśli w tym roku nie będzie remontu to zadanie będzie realizowane
w przyszłym roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że jest to decyzja Zarządu

Powiatu.

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że Zarząd Powiatu rozważa inne
rozwiązanie odnośnie poradni i jeszcze w tym roku może być ten temat załatwiony,

natomiast czwarte piętro nie wchodzi w grę.

Radna Dorota Duda zapytała, czy decyzja Zarządu ma na celu usprawnienie pracy
poradni.

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że poprawione zostaną warunki poradni,
natomiast nie może udzielić szczegółowych informacji, ponieważ nie ma jeszcze
ostatecznej decyzji.

Radna Dorota Duda zapytała o losy internatu w Baryczy, gdyż była planowana
budowa, a z tego co wiadomo nie ruszą w tym roku prace.

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że temat internatu w Baryczy jest
aktualny , Zarząd czeka na środki finansowe.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał gdzie będą

realizowane prace odwodnieniowe w związku z zabezpieczeniem w budżecie

na to zadanie kwoty 50 000 zł, oraz czego dotyczy dodatkowa kwota 1,5 mln dla
prywatnych szkół.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odnosząc się do pierwszej kwestii
poinformowała, że Zarząd Dróg Powiatowych złożył wniosek o zabezpieczenie
środków na to zadanie, natomiast nie jest w stanie odpowiedzieć gdzie te odwodnienia
zostaną wykonane. Odnośnie zwiększenia dotacji do szkół niepublicznych
poinformowała, że Wydział Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia złożył wniosek
o zwiększenie kwoty w związku z tym, że zaplanowane środki są niewystarczające.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, w jaki sposób powiat
kontroluje te jednostki.

Skarbnik Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że szczegółowej odpowiedzi na to pytanie
może udzielić Naczelnik WydziałuPolityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

Wicestarosta Wiesław Skowron odnosząc się do zapytania w kwestii odwodnienia
poinformował, że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych składając wniosek
o zabezpieczenie środków na to zadanie miał na myśli szereg przepustów oraz
udrożnień rowów.

Wobec braku zgłoszeń przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowano w sprawie
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego
na 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

c) rezygnacji z prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Bogdan Soboń oznajmił, że w jego ocenie uzasadnienie jest sprzeczne
z faktami, ponieważ redaktorami kwartalnika byli przedstawiciele Powiatu
Koneckiego i definitywnie się z nim nie zgadza. Kwartalnik docierał do dużej liczby
mieszkańców, informował o ważnych wydarzeniach, zwłaszcza kulturalnych
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i nie tylko z powiatu koneckiego, ale także z tych wchodzących w skład kwartalnika
i zaprzestanie jego wydawania jest ogromną szkodą. Zapytał czy były prowadzone
rozmowy z partnerami, czy posiadają wiedzę o tej rezygnacji i co będzie w zamian.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował, że nie wie
czy były przeprowadzone rozmowy i nie był też upoważniony do prowadzenia takich
rozmów. Dodał, że w tym roku porozumienie zostało podpisane w terminie
po odwołaniu Zarządu, a reasumpcji dokonał pełniący wówczas obowiązki Starosty
Grzegorz Piec i obecnie to porozumieniu funkcjonuje.

Radna Dorota Duda zwróciła się z zapytaniem do naczelnika, jako redaktora
naczelnego kwartalnika społeczno-kulturalnego "Ziemia Odrowążów" czy było

spotkanie dotyczące zmian w zakresie formuły edytorskiej, zakresu tematyki, nakładu,

objętości, ponieważ na redaktorze spoczywa obowiązek koordynowania tematyki oraz
wszystkich form technicznych.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował,

że na marcowym spotkaniu w obecności Starostów wszystkich powiatów należących

do stowarzyszenia zostały podtrzymane wytyczne odnośnie szaty graficznej i podziału
stron. Dodał, że wnioskował tylko o zwiększenie nakładu z tysiąca do tysiąca dwustu,
żeby pismo rozchodziło się do szerszej grupy w każdym powiecie. Zostało

to zaakceptowane i do tego czasu nie wpłynął żaden wniosek o jakiekolwiek zmiany.

Radny Marian Król oznajmił, że jest przeciwnikiem likwidacji czasopisma,
ponieważ takie działania należy kontynuować. Kwartalnik nie ma obowiązku spełniać

roli dziennika, przekazywania wszystkich wydarzeń na bieżąco tylko to jest
w pewnym sensie pismo historyczne, do którego w każdym czasie można wrócić.

Zaapelował o kontynuację tego wydawnictwa wprowadzając ewentualne zmiany
odnośnie zwiększenia nakładów, aby trafił do szerszej grupy odbiorców.

Wicestarosta Wiesław Skowron stwierdził, że zarówno radni jak i Zarząd Powiatu
mają prawo do oceny formuły, treści i innych kwestii związanych z kwartalnikiem.
Korzystając z tego prawa Zarząd dokonał oceny i przedstawił uzasadnienie, które jest
adekwatne do stanu faktycznego. Dodał, że wszystkie powiaty zostały poinformowane
o decyzji pismami i do tej pory nie została udzielona odpowiedź. Uważa,

że interpretacja radnych jest mylna, ponieważ ze Stowarzyszenia "Ziemia
Odrowążów" Zarząd nie rezygnuje. Oznajmił, że przekaże pozostałym członkom

Zarządu zgłoszone uwagi w celu dokonania analizy aczkolwiek nie wyobraża sobie
wycofania wniosku Zarządu i w jego imieniu go podtrzymuje.

Radny Łukasz Kubka zapytał, w jaki sposób kwartalnik był dystrybułowany do tej
pory oraz jaki był do niego dostęp patrząc z pozycji mieszkańców powiatu.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował,

że kwartalnik odbierają biblioteki, miejscowe instytucje kultury , poszczególne władze

gmin w powiecie, dyrektorzy placówek związanych z kulturą, środowiska

kombatanckie, stowarzyszenia, władze wojewódzkie, parafie oraz media. Łącznie
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dystrybułowanych jest 300 pism, która przypada na Powiat Konecki, natomiast koszty
dla naszego powiatu to pięć tysięcy.

Radna Dorota Duda dodała, że również jest strona internetowa, która jest jakby
załącznikiem do czasopisma i każdy może z niej skorzystać.

Radny Jarosław Lasota zapytał autorów projektu uchwały, jakich potrzeb
społecznych nie spełnia to pismo, ponieważ uważa, że każdy kto go czytał znalazł coś

interesującego.

Radny Bogdan Soboń oznajmił, że Zarządowi nikt nie odbiera prawa oceny
natomiast Rada, poszczególne komisje są od tego żeby opiniować, weryfikować

sprawy przekazywane pod obrady. Ponownie zaapelował o weryfikację przez Zarząd

tej decyzji, ponieważ jest to ogromny dorobek kulturalny, historyczny i co będzie

w zamian.

Radna Dorota Duda stwierdziła, że dystrybucja w formie materialnej jest
ograniczona, ale w dobie internetu kwartalnik dociera do szerokiego grona odbiorców.
Dodała, że można wszystko zlikwidować, ale może warto się zastanowić i spróbować
naprawić to, co się nie podoba i dopiero z tego rezygnować.

Radny Łukasz Kubka zapytał czy były prowadzone badania wejść na stronę

internetową kwartalnika, wówczas gdy funkcję członka Zarządu pełniła Dorota Duda.
Dodał, że uważa, iż Zarząd ma prawo do zmiany formuły kwartalnika lub zrobienia
czegoś nowego.

Radna Dorota Duda powiedziała, że trzeba by było zapytać pracownika, który
zajmuje się obsługą strony internetowej.

Radny Marian Król oznajmił, że w jego ocenie pięć tysięcy złotych to jest niewielka
kwota w skali roku, aby utrzymać ten kwartalnik. Zaapelował, aby Zarząd zmienił

decyzję i pochylił się nad rozważeniem możliwości zwiększenia dystrybucji
i nakładów kwartalnika, ponieważ jest to ogromna wartość historyczna.

Wicestarosta Wiesław Skowron stwierdził, że uzasadnienie wniosku Zarządu jest
autentyczne, ponieważ nie koszty decydowały i w uzasadnieniu są podane argumenty,
które według Zarządu są naturalne. Dodał, że wszystkie uwagi zostaną przekazane
Zarządowi i poddane będą pod obrady, ponieważ wszystkie decyzje są podejmowane
kolegialnie. Zwrócił uwagę, że Rada zadecyduje ostatecznie, czy uchwała zostanie
podjęta. Nadmienił, że Zarząd będzie pracował nad nowym projektem i jest
przekonany, że zostanie on przedstawiony radnym.

Członek Zarządu Jarosław Staciwa oznajmił, że nikt nie neguje, że w kwartalniku
są zamieszczane błahe wiadomości i Zarząd podejmując taką decyzję nie kierował się

kosztami. Decyzja podyktowana jest tym, że Zarząd chce stworzyć kwartalnik, który
będzie bardziej dostępnym dla mieszkańców i w jego wydawnictwo będą

zaangażowane gminny naszego powiatu, natomiast tematyka może zostać taka jak
dotychczas.
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Radny Grzegorz Jóźwik zwrócił uwagę, czy me należałoby ulepszyć obecnego
kwartalnik, a nie rezygnować z niego.

Radny Bogdan Soboń odnosząc się do informacji, że partnerzy byli powiadamiani
o rezygnacji poinformował, że kontaktował się ze Starostą Górlickim, od którego
uzyskał informację, że nie dotarło do niego żadne pismo. W kwestii stworzenia
nowego czasopisma stwierdził, że kwartalnik był doskonałą witryną do prezentowania
wiadomości historycznych, natomiast nową formułę tylko dla Powiatu Koneckiego
uważa za mało atrakcyjną. Ponadto uważa, że nie mogą być ukazywane bieżące

informacje w kwartalniku, ponieważ to nie ta idea. Ponownie zaapelował do Zarządu

o zweryfikowanie tej decyzji.

Radna Dorota Duda stwierdzała, że po 10 latach wydawnictwa sam kwartalnik
stanowi dziedzictwo kulturowe.

Wicestarosta Wiesław Skowron zapytał Naczelnika Wikierę, czy były dostarczone
pisma do powiatów informujące o rezygnacji.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował, że pisma
miał być wysłane po podjęciu przez Radę Powiatu decyzji w tej sprawie.

Wobec braku zgłoszeń przewodniczący zamknął dyskusję.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rezygnacji z prowadzenia zadania
publicznego z zakresu promocji powiatów.

Wyniki glosowania
ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
PRZECIW (4)
Dorota Duda, Marian Król , Jarosław Lasota, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę,

że przedstawienie projektu uchwały nie powinno polegać na odczytaniu jego treści,

ponieważ radni otrzymują materiały. Uważa, że formuła powinna być sprowadzona
do omówienia, czego projekt dotyczy wraz z uzasadnieniem.

d) powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej

związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2020-2024,
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Projekt uchwały przedstawił Główny Specjalista w Wydziale Zarządzania

Kryzysowego Robert Nagórny.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia i przejęcia .niekt órych zadań

z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji
wojskowej w latach 2020-2024.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
NIEOBECNI (2)
Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały Nr XXIII/9/2009 Rady Powiatu w Końskich z dnia 25 lutego
2009r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego dodatki do wynagrodzenia
zasadniczego oraz wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych

zastępstw dla nauczycieli,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia Krzysztof Stachera.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zmiany uchwały Nr XXIII/9/2009 Rady Powiatu w Końskich z dnia 25 lutego 2009r.
w sprawie ustalenia regulaminu określającego dodatki do wynagrodzenia zasadniczego
oraz wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw

dla nauczycieli.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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Radni uznali, że nie zachodzi potrzeba omawiania projektów uchwał dotyczących

przystąpienia przez szkoły do projektów, ponieważ otrzymali materiały wraz
z zawiadomieniem i zapoznali się z ich treścią.

f) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr l
w Końskich do projektu pn.: "Mechanik Twoją szansą na rynku pracy" w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020,

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez
Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich do projektu pn.: "Mechanik
Twoją szansą na rynku pracy" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Świętokrzyskiego2014-2020.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

g) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 3
w Końskich do projektu pn.: "Nowe kompetencje szansą na rynku pracy" w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020,

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez
Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich do projektu pn.: "Nowe
kompetencje szansą na rynku pracy" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Świętokrzyskiego2014-2020.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI : 1
Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
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NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
im. Stanisława Staszica w Stąporkowie do projektu pn.: "W kierunku zawodowego
sukcesu" dotyczącego Programu Erasmus + Akcja 1 - Mobilność edukacyjna
w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe,

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez
Zespół Szkół Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica w Stąporkowie do projektu
pn.: "W kierunku zawodowego sukcesu" dotyczącego Programu Erasmus + Akcja 1 
Mobilność edukacyjna w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

i) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia Krzysztof Stachera.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat

za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
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NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Radni uznali, że nie zachodzi potrzeba omawiania projektów uchwał dotyczących

planów pracy, ponieważ otrzymali materiały wraz z zawiadomieniem i zapoznali się

z ich treścią.

j) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2019 rok,

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji
Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

k) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok ,

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu
w Końskich na 2019 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

1) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych

Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

Ad.S.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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